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Chystaná vysokoškolská reforma uvažuje o tom, že budoucnu by měly větší část kompetencí senátů 
vysokých škol a univerzit převzít správní rady, které by rozhodovaly především o strategickém řízení 
školy.  Mezi  jejich  členy  by  měly  být  zástupci  podniků,  představitelů  krajů,  profesních  skupin  a 
ministerstva  financí  a  školství,  ale  i  představitelé  výzkumných  institucí,  lidé  činní  v  kultuře  a 
neziskovém sektoru, případně absolventi  dané školy. V souvislosti s návrhy na zřizování klastrů a 
nároky na jejich následné řízení a provoz, považujete takový krok (zřízení správních rad) za krok 
správným směrem?
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